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ZÁPIS Z 2. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 
ZASTUPITELSTVA MĚSTA POLICE NAD METUJÍ  

V ROCE 2016 
konaného dne 27. 4. 2016 v 17,00 hod. na sále Pellyho domů 

v Polici nad Metují 
 
Přítomni  : dle presenční listiny 
Pozdní příchod : Ing. Matěj Brát – 17.10 hod., Ing. Josef Havlíček – 17.15 hod. 
Předčasný odchod  :  
Nepřítomni : Ing. Jiří Vlček  
Hosté : za TS s.r.o. Ing. Pavel Kalibán, ředitelka MŠ D. Baláková 

ředitelka knihovny V. Plachtová,  
 

Ověřovatelé zápisu :  Petr Rutar, Zdeněk Pohl 
Zapisovatelka : Dagmar Hauschková  
 
 
 

a) Zahájení jednání starostkou města 
 

Zahajuji 2. veřejné zasedání ZM v roce 2016, které jsem svolala v souladu se zákonem o obcích. 
Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ, ředitele a vedoucí organizací zřizovaných 
městem. 
Zapisovatelkou dnešního jednání stanovuji paní Dagmar Hauschkovou. 
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji pana Petra Rutara a pana Zdeňka Pohla. 
V době zahájení zasedání ZM je přítomno 18 členů ZM z celkového počtu 21 členů. 
 
ZM je usnášeníschopné! 
 

b) Dovoluji si Vám předložit program dnešního jednání : 
 

1) Zahájení  
2) Schválení programu 2. zasedání ZM v roce 2016 
3) Kontrola plnění usnesení ZM 
4) Smlouva o poskytnutí dotace TS na úhradu ztráty koupaliště 
5) Smlouva o poskytnutí dotace Regionálnímu muzeu v Náchodě 
6) Odkup bývalé provozovny MILPO s.r.o č.p. 370 s pozemkem 
7) Změna rozpočtu č. 1 - položky rozpočtového opatření č. 1 – 7 
8) Statut čestného občanství 
9) Bezúplatný převod pozemku p.č. 1473 v k.ú, Suchý Důl do majetku města 
10) Nedoporučené prodeje pozemků 
11) Diskuze 

 
 
 
 
 
Kontrola plnění usnesení ZM : 
 

11/08/03 zodp. IMŽP - převzetí pozemků v areálu DPS od AOPK ČR – restituce? 
13/04/09  zodp. IMŽP - uzavření smluv o smlouvě budoucí na pozemky pod plánovanou cyklostezkou  
09/05/15  zodp. IMŽP  - přijetí pozemku p.č. 1100/4 v k.ú. V. L. darem od manželů Pastorkových 
08/07/15 zodp. IMŽP - prodej spoluvlastnických podílů na domech čp. 443 a 444 s pozemky v k.ú. Velká Ledhuje 
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USNESENÍ  
z 2. veřejného zasedání zastupitelstva města v roce 2016 

ze dne 27. dubna 2016 

 
 

 
01/02/2016 
ZM schvaluje předložený návrh programu 2. veřejného zasedání ZM v roce 2016. 

1) Zahájení  
2) Schválení programu 2. zasedání ZM v roce 2016 
3) Kontrola plnění usnesení ZM 
4) Smlouva o poskytnutí dotace TS na úhradu ztráty koupaliště 
5) Smlouva o poskytnutí dotace Regionálnímu muzeu v Náchodě 
6) Odkup bývalé provozovny MILPO s.r.o č.p. 370 s pozemkem 
7) Změna rozpočtu č. 1 - položky rozpočtového opatření č. 1 - 7. 
8) Statut čestného občanství 
9) Bezúplatný převod pozemku p.č. 1473 v k.ú, Suchý Důl do majetku města 
10) Nedoporučené prodeje pozemků 
11) Diskuze 

  Pro:  18    Proti: 0  Zdržel se: 0 
  
02/02/2016 
Zastupitelstvo města Police nad Metují schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace Technickým službám 
Police nad Metují, s.r.o. na úhradu ztráty z provozu koupaliště ve výši 225 030, 84 Kč a pověřuje 
starostku Idu Jenkovou podpisem veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace.  
Zodpovídá: FSO 

Pro: 18   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
03/02/2016 
Zastupitelstvo města Police nad Metují schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace Regionálnímu muzeu 
v Náchodě ve výši 180 000 Kč a pověřuje starostku Idu Jenkovou podpisem této veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí dotace.  
Zodpovídá: FSO 

Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se: 0 
  
04/02/2016 
Zastupitelstvo města Police nad Metují schvaluje odkup pozemku st. 432/3 v k.ú. Police nad Metují  
o výměře 1182 m2, jehož součástí je stavba č.p. 370 od prodávajícího Mgr. Vítězslava Javůrka - 
insolvenčního správce dlužníka MILPO, s.r.o. v likvidaci, IČO 45538344, se sídlem Poříčská 91, 549 
32 Velké Poříčí. Předmětem kupní smlouvy je výše uvedená nemovitost s veškerým příslušenstvím a 
součástmi. Dohodnutá kupní cena je ve výši 1.000.000,- Kč. Kupující dále uhradí daň z nabytí 
nemovitých věcí a správní poplatek za vklad práva do katastru nemovitostí.   
Zodpovídá: IMŽP 

Pro: 20   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
05/02/2016 
Zastupitelstvo města Police nad Metují schvaluje změnu rozpočtu č. 1 - položky rozpočtového opatření 
č. 1 - 7. Zvýšení příjmů a výdajů o 1.110.000 Kč. 
Zodpovídá: FSO 

Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se: P. Rutar 
 
06/02/2016 
Zastupitelstvo města Police nad Metují schvaluje Statut čestného občanství města Police nad Metují. 

Pro: 20   Proti: 0  Zdržel se: 0 
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07/02/2016 
Zastupitelstvo města Police nad Metují schvaluje bezúplatný převod pozemku p.č. 1473 v k.ú. Suchý 
Důl o výměře 146 m2 od paní H. V., nar. xx.xx.xxxx, bytem xxxx, Police nad Metují, do majetku 
města Police nad Metují. Město Police nad Metují uhradí náklady spojené s převodem pozemku. 
Zodpovídá: IMŽP 

Pro: 19   Proti: 0  Zdržel se: H. Voborníková 
 
08/02/2016 
Zastupitelstvo města Police nad Metují neschvaluje prodej části pozemku p.č. 215/1 v k.ú. Velká 
Ledhuje o výměře cca 350 m2 spoluvlastníkům bytového domu č.p. 401 v Polici nad Metují. Důvodem 
neschválení je, že pozemek je platným Územním plánem města Police nad Metují určen k zastavění 
rodinnými domy. 
Zodpovídá: IMŽP 

Pro: 20   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 

09/02/2016 
Zastupitelstvo města Police nad Metují neschvaluje prodej části pozemku p.č. 966/25 v k.ú. Velká 
Ledhuje o výměře přibližně 400 m2 panu Ing. P. Š., nar. dne xx.xx.xxxx, bytem xxxx, Police nad 
Metují. Důvodem neschválení prodeje je, že předmětný pozemek může být v budoucnosti součástí 
plánovaného sportovního areálu, umístěného v této lokalitě. 
Zodpovídá: IMŽP 

Pro: 20   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 

10/02/2016 
Protinávrh: 
Zastupitelstvo města Police nad Metují odkládá projednání prodeje části pozemku p.č. 197/2 v k.ú. 
Police nad Metují o výměře cca 50 m2 panu R. S. na své příští zasedání z důvodu upřesnění argumentů 
pro nedoporučení prodeje. 
Zodpovídá: IMŽP 

Pro: 20   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
Průběh, komentáře k usnesením: 
K usnesení č. 2 - starostka uvedla, že prostředky na úhradu ztráty z provozu koupaliště za rok 2015 
jsou ve schváleném rozpočtu města. Legislativa nám ukládá dle zákona 250/2000 Sb. o rozpočtových 
pravidlech, aby veškeré dotace město poskytovalo postupem dle tohoto zákona. Pro vlastní založené 
organizace není výjimka. TS tedy předložily žádost, je připraven návrh smlouvy, bude předloženo 
vyúčtování. Smlouva bude uveřejněna po dobu 3 let na úřední desce města. 
K usnesení č. 3 – starostka uvedla, že ZM v rámci schvalování rozpočtu schválilo příspěvek 
Regionálnímu muzeu v Náchodě ve výši 180 tis. Kč. Tento příspěvek má charakter dotace, a proto 
musí být uzavřena smlouva. Příspěvek je použit na chod Městského muzea v prostorách kláštera a 
staré „Dřevěnky“. Výroční zpráva je k dispozici u mě. 
Usnesení č. 4 – Mgr. J. Škop seznámil zastupitele s kauzou ohledně bývalého objektu společnosti 
MILPO, s.r.o. v Polici n. M. V loňském roce proběhlo pracovní jednání zastupitelstva města k tématu 
pořízení tohoto majetku, přičemž ZM nám dalo určitý vyjednávací mandát. Rekapitulace dosavadního 
průběhu vyjednávání o koupi nemovitosti.  
1) Jednání se soudně určeným likvidátorem – přes likvidátora to z počátku vypadalo velmi nadějně. Na 
základě mandátu ZM a na základě znaleckého posudku, který si likvidátor nechal vypracovat, jsme se 
domluvili předběžně na ceně kolem 750.000 Kč, nicméně než jsme stačili věc předložit orgánům 
města, zaregistroval obnovenou existenci společnosti MILPO jeden z exekutorů, který měl v řešení 
nějaké pohledávky za společností MILPO. 
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2) Jednání s exekutorem – byla vesměs krátká, neboť ve chvíli, kdy se do věci vložil exekutor a začal 
připravovat dražební prodej věci, podal likvidátor společnosti k soudu návrh na zahájení insolvenčního 
řízení. Krajský soud na tento návrh likvidátora kývl, čímž vyšachoval ze hry exekutora a předal věc k 
dořešení jmenované insolvenční správkyni.  
3) Insolvence – soudem jmenovaná insolvenční správkyně ve věci nebyla úplně aktivní, a tak byl po 
první schůzce věřitelského výboru, která proběhla v budově Krajského soudu v Hradci Králové za naší 
účasti, odsouhlasen návrh zajištěného věřitele (společnosti ALPIMEX FOOD) na odvolání stávající 
insolvenční správkyně a jmenování nového insolvenčního správce. Novým insolvenčním správcem byl 
jmenován Mgr. Vítězslav Javůrek, se kterým se nám podařilo hned na začátku roku navázat kontakt, a 
v rámci několika jednání (přes maily, telefony a osobní schůzku) se dopracovat k možnosti přímé 
koupě.  
4) Koupě nemovitosti – již v době, kdy jsme vedli jednání s insolvenčním správcem, se insolvenční 
správce pokoušel nemovitosti společnosti MILPO prodat prostřednictvím realitní kanceláře za kupní 
cenu 1.200.000 Kč, avšak neúspěšně. V rámci jednání jsme se pokoušeli tlačit na co možná nejnižší 
cenu, avšak insolvenční správce v této věci může jednat jen se souhlasem zajištěného věřitele, kterým 
je společnost ALPIMEX FOOD. Zajištěný věřitel dal nakonec souhlas k prodeji za cenu 1.000.000 Kč, 
což je cena na horní hraně vyjednávacího mandátu, ale s ohledem na skutečnost, že se jedná o 
lukrativní a pro město důležitý pozemek v centru města, jakož i s ohledem, že znalec likvidátora ocenil 
nemovitost. Návrh kupní smlouvy KUPNÍ SMLOUVA Mgr. Vítězslav Javůrek,  RĆ 730623/3066, se 
sídlem Čechova 1100, 500 02  Hradec Králové insolvenční správce dlužníka MILPO, s.r.o. v likvidaci, 
IČO 45538344, se sídlem Poříčská 91, 549 32  Velké Poříčí, KSHK 41 INS 20560/2015 jako 
prodávající na straně jedné a jako kupující na straně druhé spolu níže uvedeného  dne, měsíce, roku 
uzavřeli tuto několikanásobně výše (hovořil o částce mezi 3 – 4 mil. Kč), je to cena přiměřená. 
Budoucí záměr – rozvoj: v současné chvíli je zřejmé asi jen to, že objekt tak, jak stojí, není možné 
využít, a bude muset být buď zcela zrevitalizován (což by si vyžádalo obrovskou investici, která není 
bez dotace možná), vedle toho nelze opomíjet, že o účelu užití nemáme v tuto chvíli jasno. Jasno 
máme de facto hlavně v tom, že chceme mít možnost budoucí využití a rozvoj této plochy ovládat, a to 
můžeme jedině jako přímý vlastník. Blíže než totální revitalizace objektu je patrně jeho demolice a 
následné nové (jiné) využití plochy. V tuto chvíli není nezbytně nutné vidět přímo cíl v podobě nového 
objektu (byty?, kanceláře?), neboť hledání budoucího využití plochy může mít mnoho podob (v rámci 
stavební komise či pracovní skupiny rozvoje a urbanismu města již zazněly úvahy na téma 
parkovacích stání a parkové zeleně). Tyto úvahy bych ponechal na dobu po pořízení nemovitosti, a 
věnoval bych jim náležitou péči a odbornost (zapojení architektů, či urbanistů).   

J. Soumar – z mého pohledu město nepotřebuje další objekt, je nějaký přibližný odhad kolik by 
stála likvidace?‘ 

Mgr. J. Škop – máme k dispozici odhad staršího data, který se pohybuje okolo 4 – 5 mil. Kč 
bez udání položek a projektové dokumentace. Za tu dobu se posunul způsob likvidace budov a dnes je 
trend nabídnout materiál z demolice zájemcům, tím dochází ke kompenzaci celkové výše ceny.  
 P. Rutar – v zákulisí se diskutuje o ekologické zátěži, jaká je skutečnost? 
 Mgr. J. Škop – proběhlo místní šetření za účasti stavebního úřadu a odboru IMŽP. Nepoužil 
bych výraz ekologická zátěž. V objektu jsou uskladněny nebezpečné odpady, ale nejedná se o nic 
dramatického. Nacházejí se tam zbytky tavných solí řádově pár pytlů, v tom nevidím problém, větší 
riziko sebou nese čpavkové hospodářství, v současné době tam žádný čpavek není, ten byl odčerpán a 
odvezen, bude se jednat jen o zbytky v potrubí. Při demolici se musí dbát opatrnosti, aby nebyla 
kontaminována půda, ale to všechno se dá ošetřit. Z mého pohledu nehrozí žádné riziko a likvidace se 
bude pohybovat řádově v desítkách tisíc korun. 

Ing. P. Scholz – nachází se tam zbytky louhu v sudech, ale to je zanedbatelné množství.   
 Z. Pohl – zůstane na tomto objektu ještě nějaké dluhové zatížení? 

Mgr. J. Škop – podpisem kupní smlouvy se veškeré dluhy vymažou. 
K usnesení č. 5 – Ing. H. Ištoková okomentovala tabulku rozpočtových změn. 

Z. Pohl – jak to vypadá s dotací na hasičskou dodávku pro Pěkov? 
Ing. H. Ištoková – žádost o dotaci byla podána, podpořena HZS KHK, zaevidována a čeká se 

na rozhodnutí.  
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Ing. J. Pohl – chci slyšet od referenta kultury K. Huška, že je toto zařízení (promítací technika 
pro Kollárovo divadlo, nový projektor + objektiv + plátno + převod z HDMI na LAN) opravdu 
zapotřebí. 

K. Hušek - v současné době promítáme z kancelářského dataprojektoru, který se před každou 
projekcí instaluje doprostřed sálu na provizorní stojan. K dataprojektoru vedou kabely (pozn. napájení 
AC 230 V a datový VGA) pod sedadly z 10. řady. Kvalita používaného projektoru a jeho umístění 
v sále mezi diváky nepřispívá ke kvalitě projekce a k filmové kultuře. Je to provizorní řešení. 
Promítací stroje na filmový formát 35 mm umístěné v promítací kabině se nepoužívají a v budoucnu 
používat nebudou (údržba, revize a náročnost obsluhy, malá produkce filmů na tomto formátu). 
Zakoupením nového projektoru zkvalitníme kulturu prezentace filmů a také sál zůstane pro diváka bez 
omezení kabeláží a instalovanou projekční technikou. Nový projektor nebude využíván pouze pro 
potřeby kina, ale také pro potřeby cestopisů, besed a fotografií. 

Mgr. K. Nývlt – jaká je šance získat do Police n. M. premiérové filmy? 
K. Hušek - pro kina, která nejsou plně digitalizována a nemají příslušnou certifikaci, je 

získávání filmů obtížné, ale ne nemožné. Jsou distribuční společnosti, které nabízejí možnost 
premiérových projekcí. Většinou jde o zajímavé nekomerční filmy. Jednou takovou společností je 
například AeroFilms. Občas se daří získat premiérové filmy, nebo filmy těsně po premiéře, také od 
jiných společností. Digitální certifikát by znamenal možnost prakticky neomezené premiérové 
nabídky, na druhou stranu bychom museli dodržovat minimální ceny vstupného, které nejsou příliš 
příznivé. Plná digitalizace kina by také znamenala mnohem vyšší investice. I nadále se budeme 
zaměřovat na projekce dětských filmů, zajímavých dokumentů a filmů pro dospělého diváka. 
Rozšíříme četnost projekcí. Také chceme nabídnout prostor a techniku pro využití vlastních projekcí 
školám, školkám, spolkům a dalším organizacím.  

P. Rutar – chápu a rozumím, že bychom chtěli zakoupit tento promítací přístroj se slevou 20 
tis. Kč, ale na druhou stranu mám obavy, že pokud se nám při rekonstrukci sociálního zařízení na II. 
stupni ZŠ a tělocvičny v polické škole, objeví vícenáklady, tak nebudeme mít dostatek finančních 
prostředků. Navrhuji počkat s nákupem do podzimu. 

Mgr. J. Škop – snažíme se eliminovat, aby nevznikaly vícepráce a s tím spojené vícenáklady, 
projektová dokumentace byla podrobně zkontrolována za účasti Mgr. K. Nývlta. Nevidím důvod čekat 
do podzimu, v současném rozpočtu jsou rezervy, které se mohou použít (např. v letošním roce nedojde 
k realizaci ul. Brandejsova, proběhlo výběrové řízení na projektanta a bude se připravovat projektová 
dokumentace). 
K usnesení č. 6 – starostka uvedla, že na prac. zasedání ZM na konci loňského roku seznámila 
zastupitele s možností udělování statutu čestného občanství našeho města. Návrh jsem prodiskutovala 
s Akademií věd, historiky, Státním archivem a regionálním muzeem v Náchodě. Jednohlasně mi bylo 
sděleno, že nejprve je nutné mít statut k přidělování občanství schválený ZM a následně může dojít 
k samotné fázi oceňování. Poděkování p. J. Seifertovi, který projevil zájem jak písemný, tak osobní 
schůzkou. RM projednala a doporučila ZM. 
K usnesení č. 7 – Mgr. J. Škop uvedl, že se jedná se o pozemek v k.ú. Suchý Důl, který se nachází pod 
komunikací vedoucí do Ochoze, která je v majetku města Police nad Metují. Paní V. byla oslovena 
odborem IMŽP se žádostí o narovnání vlastnického vztahu. Rozhodla se pozemek městu Police nad 
Metují darovat s tím, že město Police nad Metují uhradí veškeré náklady spojené s převodem 
pozemku.  
K usnesení č. 8 – Mgr. J. Škop sdělil, že o část pozemku p.č. 215/1 v k.ú. Velká Ledhuje požádali 
spoluvlastníci bytového domu č.p. 401 v Bělské ulici v Polici n. M., kteří si chtějí rozšířit prostranství 
za domem, případně ho využít pro výstavbu garáží k jednotlivým bytům.  Odbor IMŽP, RM a SK 
nedoporučují prodej pozemku z toho důvodu, že pozemek je platným Územním plánem města Police 
n. M. určen k zastavění rodinnými domy. V letošním rozpočtu města je také vyhrazena částka na 
zpracování podkladů pro územní souhlas. Tento souhlas je rozhodující pro případnou výstavbu domů 
na předmětném pozemku a do jeho vydání by se dle doporučení IMŽP a SK nemělo s pozemkem 
nakládat.   
 p. Radko Piši – jak dlouho máme čekat, abychom mohli zahájit další jednání s městem? 
 Mgr. J. Škop – pokud projektant zjistí, že zde nelze postavit RD, potom mohou být zahájena 
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další jednání s vlastníky vašeho byt. domu. V každém případě budete účastníky stavebního řízení a 
každý budete mít možnost se k dané stavbě vyjádřit. 
K usnesení č. 9 – Mgr. J. Škop uvedl, že se jedná o část pozemku v lokalitě u ubytovny „Na zámečku“ 
o který požádal Ing. Š., který ho má od roku 2010 společně se svojí manželkou částečně pronajatý. Na 
předmětné části pozemku byly provedeny terénní úpravy a slouží nyní jako parkoviště pro ubytovnu v 
budově čp. 509, která je ve vlastnictví manželů Š. Ing. Š. požádal o odkup pozemku nacházejících se 
pod parkovištěm. Odbor IMŽP a SK nedoporučují prodej pozemku vzhledem k tomu, že se v 
budoucnu uvažuje o vybudování sportovního areálu (dráha pro in-line brusle, pumptrack) a pozemek 
by mohl sloužit jako parkoviště pro návštěvníky areálu. Již v tuto chvíli část pozemku slouží jako 
příležitostné parkoviště pro návštěvníky lyžařského vleku a běžeckého areálu. 
K usnesení č. 10 – Ing. Troutnar upozornil, že v navrženém usnesení by bylo vhodné upravit 
formulaci důvodu, pro které se prodej pozemku neschvaluje, neboť pan S. je částečným vlastníkem 
sousedící nemovitosti. 

Mgr. J. Škop navrhuji stáhnout toto usnesení z dnešního programu jednání a předložit na 
příštím zasedání ZM z důvodu nepřipravenosti a ujasnění majetkových vztahů.  
 
Diskuze, informace: 
Starostka 
• Navrhuji do konce června svolat pracovní zasedání ZM, hlavní bod programu opravy, údržba a 

investice města. V současné době probíhá realizace tří žádostí na podání o dotaci a dokončují se 
administrativní úkony. Hlavňovský rybník, Hasičská zbrojnice a kanalizace Záměstí. Původní 
dotace měla směřovat k modernizaci budovy hasičské zbrojnice (zateplení, nová okna, přestavba 
učeben atd.) Prozatím bude realizována přístavba a zlepšení podmínek soc. zařízení. O ostatní 
musíme žádat prostřednictvím dalších dotačních programů. 

• Zlepšila se spolupráce s osadními výbory, zápisy jsou umístěny na webových stránkách města. 
• Pravidelně se schází stavební a bytová komise. Bytovou komisí byl vytipován zbytný majetek a 

budou probíhat jednání o likvidaci domu čp. 200. 
• Pořádek, čistota ve městě, součinnost s TS Police n. M. s.r.o. Tento pátek ukončí pracovní činnost 

6 osob vytipovaných Úřadem práce v Náchodě a v pondělí nastupují noví zaměstnanci.  
• Bezpečnost, protidrogová scéna - diskutované téma. V současné době probíhají kontroly 

vytipovaných lokalit na základě ohlášení a zvýšená opatření bezpečnosti v souvislosti s tzv. 
lehkými drogami, to vše za spolupráce sociálního odboru, MP a Policie ČR.  

• Poděkování M. Balákovi za spolupráci při rekonstrukci beach-volejbalového hřiště. Nyní budeme 
čekat na zahájení sezóny, po hřišti je veliká poptávka.   

• Proběhla rekonstrukce sportoviště v lokalitě na sídlišti (osetí, údržby prvků). Stížnost na nekázeň 
v dodržování zákazů vstupu na plochu. 

• Obdrželi jsme výpověď z nájemního vztahu současných provozovatelů Divadelního klubu k 30. 4. 
s ukončením nájmu k 30. 6. 2016. 

• Na území Policka během měsíce dubna probíhala rozsáhlá deratizace. 
• Kniha o Hlavňově, kterou všichni očekáváme, je v konečné fázi. Křest plánujeme na 26. května. 
• Svolala jsem schůzku se zástupci Správy CHKO Broumovsko, nabízí se spousta dotazů, požádala 

jsem kolegy z odboru IMŽP a stavebního úřadu k účasti a přípravě podkladů. 
• Motorkáři nedbají zákazů, vjíždějí do lokalit ochranného pásma, ničí lesní a polní cesty, zvláště 

pak v CHKO. Obvodní oddělení Policie ČR v Polici n. M. vlastní čtyřkolku, ale přesto se nedaří 
motorkáře zadržet.   

• Pozvání na účast při Pietním aktu 6. 5. 2016 v 17.00 hodin na místním hřbitově k výročí 
osvobození. 

• Polický rodák Ctibor Košťál bude oceněn a bude mu udělena Kulturní cena města Trutnova za 
dlouholetou spolupráci.   

• Prezentace a příprava na letní sezónu v IC Pellyho domy.,  
• Pravidelně se scházím se zaměstnanci CKVS a MPM, na schůzce zazněl zajímavý návrh od  

M. Baláka na zřízení cyklo pointu v místě současné městské tržnice. Byla provedena rekapitulace 
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příjmů tržeb z naší městské tržnice za uplynulé roky, za pronájem platíme 12 tis. Kč ročně a 
příjem je minimální, v řádu stokorun. O možné realizaci budete včas informováni. 

 L. Bořek, ředitel ZUŠ - skvělá zpráva z Chicaga, naši bývalí žáci Matouš a Šimon Michalovi se 
stali členy Chicago Symphony Orchestra. Do něj se bratři dostali přes konkurz, v němž bylo takřka 
300 uchazečů. Všichni hráli za oponou, z ní hráči vystoupili až na finále, v němž se sedm houslistů ve 
velmi náročném souboji střetlo o dvě nabízená místa. Máme velkou radost z jejich mimořádného 
úspěchu. 
  J. Rutarová -  okomentovala prezentaci týkající se cestovního ruchu a přípravy na sezónu 
2016. Informační centrum získalo dotaci Královéhradeckého kraje na činnost informačního centra, ze 
které budou spolufinancovány některé aktivity (realizace propagačních materiálů, zavedení 
předprodejního systému, virtuální prohlídky). Prodejní sortiment v IC je na sezónu rozšířen o nové 
produkty. Z dalších činností např.: spolupráce na přípravě Turistických novin Kladského pomezí a 
turistických novin Broumovska, prezentace Broumovska a Police nad Metují na veletrhu For Bikes v 
Praze v dubnu 2016, aktualizace údajů a databází atd. Od května rozšířená provozní doba IC, půjčovna 
koloběžek, organizace Vycházek Polickem pod vedením Mgr. Jana Tůmy apod. 
 
Místostarosta  

• Navrhuji svolat pracovní zasedání a předložit zastupitelům k připomínkování Strategický plán 
města Police nad Metují, abychom ostrou verzi již mohli projednat ke schválení na veřejném 
zasedání ZM dne 22. 6. 2016. 

•  V únorovém Polickém měsíčníku jsem informoval občany o boji proti záměru průzkumu a těžby 
uranu a zemního plynu v česko-polském pohraničí. Byla založena skupina ze zástupců městských 
obecních samospráv a občanských iniciativ. Tato skupina sleduje situaci a požaduje dostatek 
informací k této problematice. Bude se účastnit jednání s ministry živ. prostředí v zahraničí, 
abychom eliminovali rizika znehodnocení pitné vody v naší lokalitě. Proběhla jednání s ministrem 
zahraničích věcí L. Zaorálkem a ministrem živ. prostředí R. Brabcem. Oba ministři mají zájem o 
stanovení pravidel tzv. memoranda, aby obě strany měly stanoveny pevné mantinely. O dalším 
vývoji vás budu informovat, rozešlu tiskové zprávy, popř. zveřejním v  PM. V současné době jsou 
těžařské záměry umrtveny, co se týče uranu, tak téměř všem společnostem končí licence na 
povolení průzkumu ke konci letošního roku, nikdo zatím nepožádal o nové průzkumné území. Na 
polské straně se nyní nenachází žádná aktivní firma na průzkum plynů. Uvažuje se o tom, že pro 
další jednání s polskou stranou bude využita nově vzniklá organizace Novum, kde jsou zástupci 
veřejné správy z polské i české strany. 

• Informace ke stavu žaloby benediktinů. Stručně okomentoval současný stav, kdy zejména po 
ústním jednání se žalující stranou došlo k určitému posunu. V současnosti lze předpokládat, že 
pozemky, současně zastavěné komunikacemi, chodníky, či využívané jako městská zeleň, budou 
ze žaloby vypuštěny. Vedle toho jsme za město vytipovali soubor pozemků nezbytných pro 
budoucí rozvoj města (podnikatelská zóna, bytová výstavba), přičemž žalující strana se o 
vypuštění těchto pozemků ze žaloby ještě poradí. Nakonec zůstává skupina vesměs zemědělských 
pozemků, které v žalobě zůstanou, a u nichž se vyčká na rozhodnutí soudu. V současné době 
čekáme na vyjádření Benediktinů k našemu návrhu. 

• V katastrálním území Pěkov a Hony probíhají komplexní pozemkové úpravy. V rámci plánu 
společných zařízení je řešena cestní síť. Jedná se o cestu, která se nachází na soukromých 
pozemcích (spojnice Marelovi, farma, truhlárna a Lachov). Osadní výbor Pěkov doporučil, aby 
cesta přešla do majetku města, většina vlastníků souhlasí, s ostatními bude nutné ještě jednat. 
Vlastníkům komunikace budou nabídnuty pozemky ke směně. Je zde veřejný zájem cestu zaměřit 
a zapsat do katastru. Tato komunikace by následně mohla být zařazena do Plánu zimní údržby 
města Police n. M. 

• Proběhlo jednání se zástupci SÚS KHK, předsedou představenstva p. Hečkem a ředitelem p. 
Brandejsem ohledně rekonstrukce komunikací na území Policka. Pro rekonstrukci komunikace 
v ulici Ostašská je vydáno stavební povolení a čeká se na nabytí právní moci. Již v minulosti bylo 
ale každé vydané stavební povolení napadeno odvoláním, takže předpokládáme, že tak tomu bude 
nyní. Pokud se situace nezmění (tedy pokud stavební povolení nenabude právní moci) SÚS je 

https://www.facebook.com/chicagosymphony/
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ochotna s námi jednat nad změnou projektu, abychom mohli rekonstrukci dovést k realizaci. Další 
dvě akce, které jsou již SÚS dotaženy do fáze pravomocného stavebního povolení, se týkají 
rekonstrukce komunikace II/303 na Broumov přes Pěkov a rekonstrukce komunikace v ulici Na 
Babí. U Těchto staveb je již zpracovaná projektová dokumentace, je vydáno pravomocné stavební 
povolení a k realizaci by mělo dojít v roce 2017. Realizace je ze strany Královéhradeckého kraje 
podmíněna získáním finančních prostředků z dotačních programů (IROP, ČR-PL). Žádosti o 
dotace budou podány v termínech dotačních výzev. Upozorňuji již nyní, že město musí být 
rozpočtově připraveno na realizaci staveb, které s rekonstrukcí komunikací souvisejí, i kdyby 
k rekonstrukci nedošlo, takže bude třeba zařadit do rozpočtu 2017 potřebné finanční prostředky na 
rekonstrukci chodníků, kanalizaci, veř. osvětlení a vše co s tím souvisí. V případě, že kraj dotace 
nezíská, mít okamžitou variantu B rozpočtu, abychom se mohli věnovat řešení dalších podstatných 
záležitostí ve městě.        

 
Jednání bylo ukončeno v 18. 30 hodin.                                            Zápis vyhotoven 4. 5. 2016 

 
 
 
 
 
 

1. ověřovatel :   ........................................  
 
 
 
        Starostka:       
                     ........................................... 
                      Ida  Jenková 
 
 
 
 
2. ověřovatel :  ......................................... 


